
1 
 

 

Nieuwsbrief nr. 35, 16 februari 2023 

Afdrukbare versie, zonder links naar de website.   

 

VOORWOORD VAN DE VOORZITTER   

Beste mede-Past Rotarians, 

Nu de winterperiode op zijn einde loopt, biedt het voorjaar weer volop 

perspectief. Immers hogere buitentemperaturen zullen de dagelijkse zorg om 

de verwarming hoger dan wel lager te zetten, bij velen rust in huis geven. 

Intussen heeft uw Federatievoorzitter weer enkele clubbezoeken gebracht. 

Telkenmale ervaar ik deze bijeenkomsten als inspirerend en waardevol. Het 

bijzondere van deze bezoeken zijn de verscheidenheid en derhalve de eigen 

identiteit, de sfeer en het karakter van iedere club op zich waardoor op eigen 

wijze vorm wordt gegeven aan wat Past Rotary voor eenieder betekent. De 

rode draad en de essentie daarbij is in ieder geval om de Rotary-beginselen 

alsook de geest van Rotary in clubverband levendig te houden. Deze sfeer was 

op duidelijke wijze te voelen tijdens het 100-jarig bestaan van Rotary Nederland, waar een delegatie van het 

Federatiebestuur, te weten Maxime Kaplan, Jørgen Sørensen en ondergetekende bij aanwezig waren. Het 

avondprogramma stond in het teken van een aantal maatschappelijke ontwikkelingen en daarbij wist men een 

brug te slaan tussen de oudere en jongere generaties. Enkele thema’s die inhoudelijk aan de orde kwamen 

waren de waterproblematiek met in het bijzonder aandacht voor de probleemgebieden, alsmede de 

leefbaarheid en de gezondheidszorg; en dit alles in internationaal perspectief. Het geheel schetste het beeld 

van een levendige honderdjarige, in de bloei van zijn leven, maar   ook met de nodige zorg voor de toekomst. 

Zang en toespraken lardeerden het programma, gepresenteerd door de cabaretier Jὂrgen Raymann. Het was 

inhoudelijk alsook qua presentatie een prachtig eeuwfeest in aanwezigheid van 1000 Rotary-leden.  

Onze contacten met Rotary Nederland ontwikkelen zich overigens op een constructieve wijze, waarbij het 

Federatiebestuur binnenkort voor de tweede maal een delegatie van het gouverneursberaad zal ontvangen.  Ik 

hoop u in een volgende nieuwsbrief hierover verder te informeren.  

Immers wij allen komen voort en leven in de geest van Rotary! 

Tot mijn volgende bijdrage, met vriendelijke groet,   

 

Rob van der Heijden, Federatievoorzitter. 
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DIT JAAR GEEN FEDERATIEDAG? 
Ondanks veel telefoontjes en diverse oproepen 

is het tot dusver niet gelukt om een club of een 

combinatie van clubs te vinden die in 2023 de 

Federatiedag wil/kan organiseren. Voor een 

bijeenkomst in het voorjaar is het in feite al te 

laat, maar er is nog wel voldoende tijd voor het 

organiseren van een bijenkomst in het najaar. Is 

er toch nog een club die zijn nek hiervoor 

uitsteekt? 

………………………………………………………………………………………………………………….. 

INSTALLATIE VAN DE CLUB BREDA-NASSAU 

 

Op 8 december 2022 vond de installatie plaats van de club Breda-Nassau als lid van de Federatie. De foto 

toont het moment waarop Commissaris Clubvorming Jørgen Sørensen de oorkonde die dat bevestigt 

aanbiedt aan voorzitter Paul Trienekens. 
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DE REIS NAAR DE DUITSE HARZ IS BIJNA 
VOLGEBOEKT 

De eerste Federatiereis gaat dit jaar naar de Duitse Harz. Er is veel 

belangstelling dus wie nog mee wil moet zich snel aanmelden. 

 

………………………………………………………………………………………………………………………………………………………….. 

DE REISCOMMISSIE ZOEKT EEN VIERDE LID 

De reiscommissie bestaat nu uit drie leden: 

Jeannette Blijdorp  Rob Ratelband   Leendert Kruik  

 

Het blijkt verstandig te zijn om de commissie uit te breiden met een vierde lid omdat gebleken is dat bij uitval 

van één commissielid twee commissieleden te weinig is. Past Rotarians die hiervoor belangstelling hebben 

kunnen contact opnemen met Leendert Kruik (zie LEAD of het ledenboekje voor zijn e-mailadres of 

telefoonnummer). 

………………………………………………………………………………………………………………….. 

AFSCHEID VAN EMMY WITBRAAD 

Emmy Witbraad diende 6 jaar in het bestuur van de Federatie. Ze begon in 2016 als Commissaris Clubvorming 

Noord Nederland, waaraan wat later ook PR en Communicatie werd gekoppeld. In 2019 nam ze de functie 

van Secretaris op zich, waaraan zij, ad-interim, in 2021 nog het Penningmeesterschap toevoegde. In de loop 

van 2022 kon ze het penningmeesterschap gelukkig weer overdragen aan een volwaardige opvolger, Gerrit 

Volkers. 

Het formele afscheid van Emmy gebeurde in de Algemene Vergadering van 10 november 2022. Het 

Federatiebestuur heeft echter de goede gewoonte om daar nog een informeel afscheid aan toe te voegen. Dat 

gebeurde op 23 januari 2023 in de vorm van een gezellige lunch in het restaurant van Landgoed de Salentein 

in Nijkerk. Uiteraard werd Emmy daarbij nogmaals bedankt voor alles wat ze gedaan heeft, waarop Emmy 

reageerde door de Federatie een goede toekomst toe te wensen. 

 

 

 

 

 

Vlnr: Tjeert ten Wolde (PR en 

Communicatie/Webmaster), Maxime Kaplan (Secretaris), 

Betty Wennekes (Administratie), Jørgen Sørensen 

(Clubvorming), Emmy Witbraad, Rob van der Heijden 

(Voorzitter), Gerrit Volkers (Penningmeester). 


